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ZAPISNIK 

S 38. SJEDNICE VMO PAŠAC 
 

38. sjednica VMO Pašac održana je 19.12.2013. (četvrtak) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Pašac, Balde Fućka 39. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ladislav Fućak, predsjednik VMO 
- Mladen Čargonja, zamjenik predsjednika VMO 
- Tea Opačić, članica VMO 
- Nino Margan, član VMO 
- Kristina Dumić Červar, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 
-     
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
 
 - 

 
 
Usvajanje zapisnika s 37. sjednice VMO Pašac: 
 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Financijski plan za 2014. godinu – prijedlog i usvajanje 
2. Razno: informacije i zamolbe grañana 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 



AD 1 
 
Predsjednik Vijeća g. Ladislav Fućak upoznao je prisutne Vijećnike sa prijedlogom 
Financijskog plana za 2014. godinu koji je izrañen temeljem odobrenih programskih 
aktivnosti Vijeća za 2014. godinu. Vijeće je nakon rasprave utvrdilo Financijski plan za 2014. 
godinu. Isti će biti dostupan na stranicama mo.pasac@rijeka.hr 
 
 

 
Zaključak:  
Vijeće je usvojilo Financijski plan VMO za 2014. godinu. 
 
 
 
 
 
AD 2 
RAZNO 
 
Predsjednik Vijeća, g. Ladislav Fućak upoznao je prisutne sa dopisom Rijeka prometa u 
kojem stoji da planom prioriteta po MO Pašac za 2013. godinu planirano je stavkom 19.5. 
Ureñenje nogostupa u Ulici Balda Fućka od kućnog broja 47 prema mostu preko Rječine u 
iznosu od 19.000,00 kn. Iz razloga što je u tijeku izrada izvedbenog projekta za ureñenje 
predmetnog nogostupa, Rijeka promet predlaže Vijeću da se preostala neutrošena sredstva 
namijene za sanaciju odvodnje oborinskih voda u Ulici Balde Fućka nasuprot kućnog broja 
122. 

 
Zaključak: 
Vijeće je slaže sa  prijedlogom Rijeka prometa da se neutrošena sredstva namijene za 
sanaciju odvodnje oborinskih voda u Ulici Balde Fućka nasuprot kbr. 122. 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

Sjednica je završila u 19:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  

Predsjednik VMO Pašac: 
 

Kristina Dumić Červar Ladislav Fućak 
 


